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To: IE (EEC IEE eins. i; IEEE, EXER (EE EEE @ in vis]
From: 5.12e Rigs (EARAL])

Sent: Tue 5/25/2021 8:44:20 AM

Subject: RE: tbv gesprek Hugo-Cora RE: ter informatie nota gelijkstelling enspoedwet

Received: Tue 5/25/2021 8:44:21 AM

Ik vind het prima als jij dat doet

Als je niet comfortabel bent, dan hoor ik het ‘dan doe ik het

ver:IESEI. (EXE)EEE© inv.Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 10:39

nar: IE 1. 8 (NERD)SEEKERSERIE). (ED EEE ovminvws.n
Onderwerp: RE: thv gesprek Hugo-Cora RE: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

Ok, stuurt één van jullie door naar [JEKEM. of wil je dat ik dat doe?

@minvws.nl

Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 10:36

Onderwerp: RE: tbv gesprek Hugo-Cora RE: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

Hi

Ziet er goed uit

Heb paar zaken aangevuld, gewijzigd.
Grt

Waarom resultaatverantwoordelijkheid elders beleggen, met adviesrol van VWS:

1. Capaciteit en weerbaarheid van PDC-19. Met de huidige bezetting van team Testen kan deze klus er niet bij worden aangenomen. Alle

collega’s hebben het bord (meer dan) vol en draaien al wekenlang non stop diensten. Flexibiliteit is er uit. Bovendien zijn er net 3 fte

vertrokken, 1 fte ziekgemeld en 2 fte overgestapt naar programma DGC. De werving van vervanging (2-3 fte) is gaande, en deze is

bedoeld om lopende werkzaamheden op te vangen. Extra bijschakelen kost te veel tijd, risico op te veel tijdverlies.
2. Gelet op de ervaringen met toegangstesten legt het praktisch inregelen van nieuwe testcapaciteit een groter beslag op personele

capaciteit dan vooraf ingeschat. Een minimale inschatting van het aantal FTE is 4 ervaren beleidsmedewerkers (Geen onervaren

junioren waarmee tijd verloren gaat), waaronder een pro-actieve en daadkrachtige projectleider. Als een dergelijk team niet wordt

toegevoegd, kan PDC19 geen verantwoordelijkheid nemen voor de uitvoering.

3. Daarnaast speelt de capaciteit bij WJZ en FEZ. Zij hebben zeer duidelijk aangegeven dat dit ook voor hen qua personele capaciteit niet

goed te behappen is. In de reacties van heide directies merk je dat ze nu eigenlijk al overlopen qua werkzaamheden, en dat dit er op

een goede manier bij doen door hen niet als haalbaar wordt gezien. Daarnaast ondersteunen zij ook het principiéle punt dat dit

eigenlijk geen taak is van VWS. EEN bij hen bespeur ik hetzelfde gevoel ‘waarom moeten wij al het werk doen, we zitten inmiddels

al een jaar in deze crisis, kunnen andere departementen niet eens iets doen’.

4, Als VWS hebben we het momenteel bij MinFin erg lastig om financiering te regelen voor testcapaciteit. Een nieuwe claim en

onderbouwing daarvan kost erg veel overleg, tijd en energie. De verwachting is dat dit soepeler en sneller gaat wanneer deze claim

wordt ingediend door een ander departement.

5. Vanuit de lange termijn bezien is het logischer dat I&W deze opdracht uitvoert. De GGD’en gaan op enig moment hun reguliere

testcapaciteit t.b.v. de epidemie afschalen, en dan is het geen taak meer van de GGD’en. Dan kan het nog wel een taak zijn van de

commerciéle partijen en dan zou je willen dat het de verantwoordelijkheid is van I&W.

6. Hetis eerder gelukt om de verantwoordelijkheid voor de uitvoering van testcapaciteit bij andere departementen te beleggen, namelijk
OCW voor het onderwijs en BZK voor grenswerkers. Voor de keuze die is gemaakt om de opdrachtverlening voor toegangstesten te

beleggen bij VWS hebben we een grote prijs betaald in termen van personele capaciteit als ook reputatieschade in de media.

Wat moet er geregeld worden en hoe zien wij taakverdeling testen reizigers?

1. Overkoepeld beleid op coronabewijzen (samenhang en inhoud): VWS

2. Open house opzetten reizigerstesten (klik hier voor meer info) (Coérdinatie I&W, VWS levert input): 1. een open house inkoper
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vinden die alles samenvoegt, 2. de juiste partijen bij elkaar zetten, 3. de juiste eisen op papier zetten. In een open house kan je niet té

veel eisen op papier zetten, daarnaast kanje niet selecteren welke partijen je wilt inzetten. Dit scheelt daardoor veel tijd t.o.v. van een

reguliere aanbesteding. VWS kan mee helpen met het opstellen van de eisen. Denk bijvoorbeeld aan:

o Mogelijkheid tot een spoedige aansluiting op het DCC (de juiste ICT/privacy voorwaarden etc.) > VWS-DI.

o Conformeren aan de voorwaarden mbt het testen: “Uitgangspunten voor inzet testen op COVID-19 (waaronder

antigeen(snel)testen) buiten de GGD-testlocaties”.

o Aansluiten op de voorwaarden van de DCC: alleen antigeen testen gebruiken zoals opgenomen in de RAT lijst van de EU.

o Zowel PCR als antigeen testen kunnen aanbieden.

o Voorbeeld: Open+house+aanmelddocument+Sneltesten.pdf

3. Administratief inregelen hoe er financiéle controle kan plaatsvinden op de uitgevoerde testen door deze commerciéle partijen

(prestatieverklaring) — 1&W

4. Aansluiting van deze partijen op het DCC > VWS-DI.

De minister van VWS is verantwoordelijk. De gestelde eisen aan de commerciele partijen moeten zodanig zijn dat geselecteerde
aanbieders voldoende kwaliteit hebben.

5. Claim indienen bij het Ministerie van Financién > I&W.

Als VWS hebben we het momenteel bij MinFin erg lastig om financiering te regelen voor testcapaciteit. Een nieuwe claim en

onderbouwing daarvan kost erg veel overleg, tijd en energie. De verwachting is dat dit soepeler en sneller gaat wanneer deze claim

wordt ingediend door een ander departement.
6. Coordinatie met GGD-GHOR > VWS-PDC19 en I&W

Er zullen veel codrdinatieissues optreden: waar mag de burger zich precies melden en via welke route? Hoe zit het met inzet PCR vs

antigeen? Hoe luiden de instructies voor callcenter medewerkers, welke boodschap staat op het aanmeldportaal, etc

7. Opdrachtverstrekken aan een website bouwer die het afspraken portaal kan opzetten voor al die commerciéle aanbieders die uit de

open-house naar voren komen. Dit moet mogelijk een directe opdracht worden. Nagaan bij BZK wie zij daarvoor een opdracht hebben

gegeven bij het grenstesten. > I&W evt hulp van BZK? (nav voorbeeld webportal grenswerkers)
8. Afhankelijk van besluitvorming m.b.t. welke groepen zich wel/niet mogen laten testen, en hoe vaak. Als wordt besloten dat er wél

gedifferentieerd gaat worden. Het inregelen van een voucher systeem (mogelijk kan BZK helpen?), en inregelen hoeje kan voorkomen

dat mensen oneigenlijk gebruik gaan maken van de teststraten. > I&W, BZK en VWS

9. Publiekscommunicatie = I&W ism VWS/BZ

5.1.2¢ 5.1.2¢
Ze

minvws.nl

+31

Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 08:52

BE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

En, Hugo kan metBEY spreken vandaag, dus als we zaken mee willen geven van wat we van lenW nodig hebben, dat graag naar

EBElin de kamer zodat ze dat kan bespreken met EEN
Groet,

van: [I BRS. { 5.1.2¢ ) <BR @ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 08:32

BE ( 5.1.2¢

@minvws.nl>;

EE
Onderwerp: RE: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

BB an
@minvws.nl>

@minvws.nl>

Dank,
Ik ga hier vandaag acties op uitzetten.

Groet!
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Verzonden: maandag 24 mei 2021 23:18

EEN IF
)

GE
120 Pi Sed, BRET. OH (ERE

A. ®minvws.nl>

cc: IRAE §. (BEY)4
Onderwerp: FW: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

Dag allen, stukken zijn verstuurd en toen kwam Hugo met bijgaande opmerkingen. Zijn dan voor mondeling en om mee

te nemen in MCC versie.

Ik wil voor morgen graag goed totaal overzicht van waar we andere departementen voor nodig hebben. Ik wil ace

gebruiken om andere departementen meer aan te zetten. Graag dus ook aangeven wat we van de departementen vragen! Is

dat haalbaar?

Groet!

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: Jonge. HM. de (Hugo)HEE ominvws n>
Datum: maandag 24 mei 2021 11:10 PM

Aan: , Bk. ) @minvws.nl>

Kopie: ) yminvws.nl>, [IER EB ( 5.1.2e ) BEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

Dank!

- akkoord met de spoedwet
- akkoord met de regeling (neem aan dat jullie heel precies naar de definities hebben gekeken)

Alleen tav de presentatie heb ik een aantal punten.
- opzet vind ik moeilijk te volgen, maar misschien moeten we dat maar laten om des tijds willen

-

op p.6 staan de aandachtspunten verwoord tav de raadsaanbeveling; graag lijstje completeren
- planning techniek vs planning in de toepassing: er wordt niet duidelijk hoe de technische gereedstelling zich verhoudt

tot de toepassing. Bijvoorbeeld: for domestic use is toch al eerder mogelijk als alternatief voor toegangstesten? Dus - dit

is mogelyk: we gaan op 5 juni voor het echie van start met toegangstesten in stap 3, dan is vanaf 11 jum mogelijk om je
vaccinatie-bewijs op te halen als je al mn CIMS zit, en dan hoefje dus niet te testen voorje naar het theater gaat, toch? En

vanaf wanneer kunnen vaccinatiebewijzen voor reizen worden afgegeven en gebruikt? Vanaf hetzelfde moment, nl 11

juni? Of echt pas 1 juli als de verordening van kracht is?

- herstelbewijzen staan als ‘niet beschikbaar voor 21 jum’ - weten we dat zeker? Gaan wel een poging doen toch? Is

misschien wel de makkelijkste manier om met het 1 prik beleid na infectie om te gaan....
- bij de vraag aan collega-departementen: this is the moment, als je het echt wilt regelen is dat nu. Zijn we compleet in de

vraagstelling? En testen voor reizigers: echt I& W? Zijn de werkgroepen compleet benoemd, is dit het? (Kan het niet zien

als ik ‘m open in blackberry)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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van: IEEE.I.(EEN)EREinv >
Datum: maandag 24 mei 2021 9:19 PM

Aan: Jonge. HM. de (Huy, ik (@minvws.nl>
Kopie: INEKECHN. JE. (B00) DERE cvs.EEE (EEE) EET cis >

Onderwerp: ter informatie nota gelijkstelling en spoedwet

Ha Hugo,

Hierbij alle stukken, behalve de aanbiedingsnota, daar had ik nog opmerkingen bij, die volgt zsm.

Groet,


